
       Åkersberga BridgeSällskap       
Protokoll från Styrelsemöte i ÅBS 2023-03-02
      
Plats: Vita Huset, Ekbacken, kl 15.15 -16.00

Deltagare: ¤ Sven Mellkvist (Ordförande) Sven M ,  ¤ Jan Holm (Kassör) Jan H , ¤ Karl Kedland (Sekr) Karl K,  
¤ Yngve Frölander (Ansv Torsdag) Yngve F, ¤ Klas Holm (Ansv Tisdag) Klas H ¤ Hans Öhrling (Vice 
Tävlingsledare) Hans Ö, ¤ Sture Björklund (Valberedningen) Sture B

1. Ordföranden Sven M hälsade deltagarna välkomna.

2. Årsmötet kommande torsdag 9/3 diskuterades. Konstaterades att Dagordning, Ekonomisk 
berättelse, Verksamhetsberättelse och Revisionsberättelse inför Årsmötet var klara. Styrelsen 
efterlyser kvinnlig fägring i styrelsen. Hans Ö o Sture B gör en sista ansträngning inför Årsmötet,

3. Sven M meddelade att Ansvarsförsäkring finns för det material vi förvarar i Vita Huset. 
Hembygdsföreningens försäkring gäller.

4. Sven M informerade om att speldagarna 3/8 och 10/8 2023 icke går att genomföra i Vita Huset 
då lokalen är uthyrd för annat ändamål. Styrelsen söker därför annan spelplats. På förslag står 
Norrtälje eller Bergshamra. Definitivt besked kommer framåt sommaren.

5. ÅBS kommer att anmäla sig till den Simultantävling söndagen den 26 mars kl 13.00  som  
Svenska Bridgeförbundet utlyst och vars alla intäkter kommer att doneras till Röda Korset och 
Ukraina. Spelavgifter etc. från alla klubbar går alltså oavkortat till Ukraina! För ÅBS´s 
medlemmars del gäller föranmälan för deltagande! Sekreteraren gavs i i uppdrag att snarast ta 
fram en anmälningslista med sista anmälningsdag 21 mars. Klubben kommer bjuda deltagande 
medlemmar på en räkmacka med bubbelvatten samt kaffe med dopp.

6. Klas H informerade om den kommande Cinderellaresan i april. I skrivande stund är 29 st 
anmälda, men ytterligare deltagare kan tillkomma. Buss hämtar och lämnar vid Åkersberga 
Busstation. För de som har svårt att gå från kaj till hytt finns assistans i form av rullstolar enligt 
Viking Line. Klas H kommer inom kort att skicka ut betalningsanvisning etc till de resande.

7. Föreningsbidraget ”Kultur för äldre” som Österåkers Kultur- och fritidsnämnd annonserat om 
diskuterades. Klas H lovade kolla upp med kommunen angående ÅBS’s möjligheter att få bidrag. 
Även ev. bidrag till hyra av den s.k. ”Schack-lokalen” i Åkersberga Centrum ventilerades.

8. Jan H menade att Handicap skulle tillämpas mer frekvent vid t.ex. Barometer och KM. Styrelsen 
uppskattade förslaget och kommer troligen att tillämpa mer Handicap i fortsättningen.

9. Klas H tyckte att vid varje Barometertävling skulle en kort genomgång göras mellan varje rond 
om hur de olika borden spelat och bjudit. Bra förslag tyckte styrelsen. Kommer på försök att 
genomföras i fortsättningen.

10. Ordföranden Sven M tackade för visat intresse och avslutade mötet.    

Vid protokollet,

 Åkersberga 2023-03-02

Karl Kedland 


